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新聞稿                                         二零一一年四月二十八日 

 
FUJIFILM FinePix X100 慈善義賣結果公佈 

 
早前舉行<全港首部 FinePix X100 慈善義賣>已於 2011 年 4 月 14 日完滿結束。

是次慈善拍賣幸得各善長支持，最終由一名女士以港幣十萬元成功投得本港第一

部，生產編號為 11H00001 的 FinePix X100。富士攝影器材有限公司已將全數

款項撥捐香港紅十字會，以作日本救災重建之用。我們誠心希望日本繼續加油，

受影響地區的人民能夠早日走出災後的陰霾。 

 
～完～ 

 
新聞稿由富士攝影器材有限公司發佈，如有任何查詢，請與業務拓展部張慧儀小 
姐 Ms. Winnie Cheung (2406-3263)聯絡。 
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Press Release                                             28 Apr 2011 

 

Result Announcement 

Charity Sale of 

The 1st FUJIFILM FinePix X100 in Hong Kong 
 

The “Charity Sale of The 1st FUJIFILM FinePix X100 in Hong Kong” organized 

by Fuji Photo Products Co., Ltd. was held during 4-14 Apr 2011, received good 

response from the public. The winner contributed HKD 100,000 to get the 1st 

FinePix X100 in Hong Kong (Serial no.: 11H00001). All donations was offered 

through the Hong Kong Red Cross and remitted directly to the Japanese Red 

Cross Society. With the determination and efforts of the people of Japan and 

the care and support from around the world, we sincerely hope that Japan will 

overcome this tragedy and rebuild itself quickly. 

 

~THE END~ 

 

For enquires about the Charity Sale of the 1st FUJIFILM FinePix X100 in Hong 

Kong, please call Miss Winnie Cheung, Business Development Department at 

2406-3263. 


